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Dosavadní činnost a přínos obci
Působili jsme ve vedení obce v době porevolučního nadšení i od pr-
vního řádného volebního období začínajícího volbami v roce 1990.
V roce 1994 jsme navrhli dvanáct kroků pro další období. Formulovali
jsme dlouhodobé programy rozvoje obce a podíleli se na jejím řízení
i ve všech dalších volebních obdobích.

Dobřichovice jsou krásným místem pro život. Aby tomu tak bylo i na-
dále, je třeba naše městečko zvelebovat, dále vylepšovat a starat se
o něj. K tomu chtějí přispět lidé na naší kandidátce, se kterou jdeme
požádat voliče o důvěru ve volbách do zastupitelstva.

I nyní jsme připraveni přispět...
Jako již tradiční dobřichovické uskupení nezávislých kandidátů, tento-
krát společně nejen s TOP 09, ale i se Starosty a nezávislými, jsme
i v následujícím období připraveni přispět svými silami k rozvoji obce.
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SPOLEČNĚ PRO DOBŘICHOVICE
sdružení nezávislých kandidátů  a TOP 09 a Starostové a nezávislí

Ing. Vladimír Bezděk
40 let, ekonom, bez politické přísl./nezávislý kandidát

PhDr. Jiří Růžek
61 let, poradce, bez politické přísl./nezávislý kandidát

Mgr. Jan Holásek, LL.M.
41 let, advokát, bez politické přísl./navržen STAN

Bohumír Čížek
45 let, podnikatel, člen TOP 09/navržen TOP 09

Bc. Monika Víšková
47 let, ředitelka MŠ, bez politické přísl./nezávislý kandidát

Ing. Jiří Geissler
51 let, podnikatel, bez politické přísl./nezávislý kandidát

Ing. Josef Sikyta
52 let, podnikatel, bez politické přísl./nezávislý kandidát

Václav Mazanec
24 let, bankéř, bez politické přísl./nezávislý kandidát

Mgr. Ondřej Solnička
27 let, učitel, bez politické přísl./nezávislý kandidát

Ing. Daniel Havlík, CSc. 
53 let, podnikatel, bez politické přísl./nezávislý kandidát

Monika Maršálová
48 let, podnikatelka, bez politické přísl./nezávislý kandidát

Ing. Eva Vaculíková
55 let, redaktorka, bez politické přísl./nezávislý kandidát

Mgr. Jakub Holovský, Ph.D. 
32 let, vědecký pracovník, bez politické přísl./nezávislý kandidát

Ing. Jakub Knajfl
41 let, vedoucí přípravy - stavebnictví, bez politické přísl./nezá-
vislý kandidát

Martin Havlík
24 let, podnikatel, člen TOP 09/navržen TOP 09
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Středopravicová demokratická 
politická orientace1.

Ctíme význam soukromého vlastnictví a důležitost ini-
ciativy jednotlivce. Stát, reprezentovaný všemi složkami
od úrovně centrální až po lokální, má vykonávat svou
aktivitu tak, aby podporoval soukromé iniciativy
a vhodně doplňoval prostor tam, kde soukromá řešení
nejsou dostatečně efektivní.

Podporujeme demokratický hodnotový systém, otevře-
nost ve správě věcí veřejných a diskuzi jako prostředek
hledání vyvážených kompromisů.

Uvítali jsme, že jsme při přípravě kandidátky našli nad
těmito principy společnou řeč s TOP 09 a hnutím Staros-
tové a nezávislí a můžeme tak nabídnout voličům spo-
jené síly.

SPOLEČNĚ PRO DOBŘICHOVICE
sdružení nezávislých kandidátů  a TOP 09 a Starostové a nezávislí

Společné principy
Naše kandidátka se připravovala řadu měsíců. Najdete na ní jak
osobnosti, které se angažovaly již v minulosti, tak i úplně nové kandi-
dáty, kteří mají chuť přiložit ruku k dílu. Jsou mezi námi jak reprezen-
tanti rodů, žijících v Dobřichovicích od nepaměti, tak i lidé, kteří sem
přišli teprve před několika lety. Jsme zástupci řady profesí a odbor-
ností. Prostě pestrá nabídka :-). To, že se ocitáme společně na jedné
kandidátce, však není náhoda. Spojuje nás totiž několik společných
principů.
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Spolupráce
Dobřichovice jsou léta známy tím, že se zastupitelstvo na
klíčových věcech vždy dokázalo dohodnout a pracovalo ve
prospěch obce jako celku. V Dobřichovicích není činnost za-
stupitelstva postavena na politice, ale na práci a konkrét-
ních aktivitách, a k zachování tohoto privilegia chceme
přispívat i nadále. Jsme připraveni podporovat nejen spolu-
práci uvnitř zastupitelstva, ale i součinnost se sousedními
obcemi a napříč celým mikroregionem, neboť některá té-
mata lze řešit jedině v rámci větších územních celků.

Kontinuita3.
Naše kandidátka je v různých obměnách tradiční součástí
dobřichovické politické mapy. Kandidujeme již od roku 1990,
letos jdeme už do sedmých voleb. Velmi si vážíme toho, že
jsme vždy získali vaši podporu. Těší a zavazuje nás, že vaše
přízeň postupem času stále roste. V roce 2010 jsme tak po-
prvé získali šest zastupitelských mandátů a následně i dva
posty v městské radě. Dáte-li nám důvěru i letos, pokusíme
se jí dostát stejně odpovědně jako v předchozích volbách.

Řízený rozvoj obce při respektování 
tradičního charakteru Dobřichovic4.

Dobřichovice se mění a rozvíjejí. Přístupy k řízení obce, které
léta fungovaly, nemusí být dnes dostačující. Za posledních 20
let se zvýšil počet obyvatel Dobřichovic z 2 500 na 3 500. Mění
se struktura obyvatelstva i těžiště místních potřeb a prefe-
rencí. Tomu je třeba průběžně přizpůsobovat priority dalšího
rozvoje našeho města, současně však musíme citlivě respek-
tovat historii a charakter Dobřichovic. S lidmi je nutné růz-
nými způsoby intenzivně komunikovat a vtahovat je do
správy obecních záležitostí. Jedině tak udržíme v měnících se
podmínkách místní soudržnost a genius loci. Chceme podpo-
rovat otevřenost a zlepšit obousměrnou komunikaci v obci.

Osobní nasazení5.
To nejdůležitější na závěr. Vyznáváme prin-
cip, že o správných věcech nestačí jen 
hovořit, ale je třeba je vykonat. Každý náš
kandidát je připraven najít si v případě zvo-
lení v zastupitelstvu svou „parketu“. A podle
svých schopností a možností přispět ke
konkrétním projektům, akcím, řešením. Aby byly po čtyřech letech vidět výsledky.
A věříme, že takto budou postupovat i ti z nás, kteří zvoleni nebudou. To patrně
přispěje k tomu, že se do veřejných aktivit zapojí i další občané Dobřichovic.

2.
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Pravidlo intravilánu1.
Všechna dobřichovická zastupitelstva po roce 1990 se držela
zásady, že nová zástavba se má realizovat pouze v rámci 
existujícího intravilánu obce. Výjimečná dobřichovická 
atmosféra a kompozice vznikly i díky tomu, že jsme na rozdíl
od některých sousedních obcí nerozparcelovali okolní pole.
Jednoznačně deklarujeme vůli pokračovat v uplatňování 
tohoto nepsaného pravidla i v dalším volebním období.

Voda2.K Dobřichovicím neodmyslitelně patří Berounka.
Řeka přináší zábavu a radost, ale čas od času také sta-
rost. Je povinností vedení města prověřovat všechny
možnosti, které mohou zvýšit obranyschopnost Dob-
řichovic před velkou vodou, anebo alespoň snížit ná-
sledky povodní. Problematika hrází, jejich kvality,
výšky, (ne)funkčnosti propustí či průtočnost a bez-
pečnost koryta jsou typickými tématy, jejichž řešení
se musí hledat ve spolupráci s ostatními obcemi
v dolním Poberounčí a s vyššími úrovněmi řízení
státu. Rádi bychom iniciovali zpracování odborné studie, která určí vliv konkrétních faktorů
na výšku hladiny řeky v krizových situacích, jaká byla třeba v červnu 2013. Doufáme, že
přesná analýza přínosu možných opatření na snížení hladiny při velké vodě napomůže 
soustředit pozornost na skutečně důležité kroky a stanovit správně naše priority při dalším
zvyšování ochrany před povodněmi.

Řeka však není jen hrozba, ale i příležitost a zábava. Výstavba říční plovárny možná zní až
snílkovsky, ale městu plovárna chybí a určitě by mu i slušela. Snad jde o smělý cíl a jeho 
naplnění potrvá delší dobu, ale je důležité ho pojmenovat a začít na něm pracovat.

NAŠE NASE 
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Infrastruktura
Městská infrastruktura prošla
po roce 1990 zásadním vývo-
jem. Vodovod, plynofikace, 
čistička odpadních vod. Nový
most a následně i lávka. Parko-
viště u nádraží. Nová řešení 
povrchu ulic i jejich kompozice
a vzhledu. Kruhový objezd
u sokolovny, řešení křižovatky na Karlík. Dětská hřiště. Rozšiřování školy a školky v několika
etapách. Rekonstrukce parku. Cyklostezky. Soukromé projekty výstavby dobřichovického
centra či změny v areálu Sokola. Karlický chodník se sochami atd.

Po řešení těchto mnohdy základních a nezbytných potřeb možná přichází čas soustředit se
spíše na „drobnější“, avšak neméně podstatné záležitosti. Například další opravy místních
komunikací včetně vyřešení jejich odvodnění. Architektonické dotvoření a pravidelné
úpravy veřejných prostranství. Posílení odpadového hospodářství, kontejnerů na tříděný
odpad a košů. Adekvátní prioritu by v příznivé konstelaci získaly i větší akce jako rozšíření
kapacity čističky odpadních vod či řešení objektu Jednoty v centru. Jednoznačně se sta-
víme proti prezentovanému plánu na výstavbu komerčního centra v lokalitě na Plzeňce. 
Nadále budeme velmi pečlivě sledovat plány na rekonstrukci železniční trati, a zasadíme se
o to, aby tato rekonstrukce příliš nenarušila krajinný a urbanistický ráz obce.

Identifikovali jsme několik témat, na která chceme soustředit
pozornost. Naším cílem není vypočítat precizně vše, co bychom
rádi udělali. Vždyť ani není možné předem přesně předvídat,
jaké situace bude nutno řešit, či na jaké záměry a projekty
budou vypisovány dotační tituly. Níže uvedené oblasti však
pokládáme pro život v Dobřichovicích za dlouhodobě důležité
a budeme se snažit – krůček po krůčku a dle principů popsa-
ných výše – o jejich postupné naplňování.

SPOLEČNĚ PRO DOBŘICHOVICE
sdružení nezávislých kandidátů  a TOP 09 a Starostové a nezávislí

TÉMATATEMATA

3.
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Otevřenost, angažovanost a sounáležitost
Dobřichovice jsou hezké právě proto, že nám na nich záleží. Věříme, že
v Dobřichovicích žije spousta lidí, kterým není jedno, co se u nás děje a jak
to tady vypadá. Lidí, kteří jsou ochotni přispět a pomoci. Lidí, kteří mají
zájem o informace a kteří mají na věci vlastní názor. Chceme navázat na
úspěšnou premiéru průzkumu názorů obyvatel z roku 2010  a podobné
průzkumy využívat jako pravidelný zdroj informací pro nás všechny. Stejně
tak posilovat i další komunikační kanály mezi městem a jeho obyvateli, zej-
ména prostřednictvím internetových stránek. Nevidíme důvod, proč ne-
zveřejňovat např. zápisy z jednání rady, kompletní informace o výběrových
řízeních včetně nabídek přihlášených firem a taktéž i smlouvy, ve kterých
je město smluvní stranou, za účelem dosažení maximální transparentnosti. 

Podpora spolkového života a pestrých
místních aktivit5.
Patrně největší devízou našeho městečka je nadšení řady míst-
ních obyvatel, kteří neváhají jakoukoliv dobrou věc podpořit
fyzickou či organizační prací nebo finančně. A je jedno, zda se
tak děje na půdě registrovaných spolků a organizací jakými
jsou Sokol, ochotnické divadlo, ZUŠ, ZŠ, či na bázi různých přá-
telských uskupení a neoficiálních struktur. Starousedlíci a zej-
ména nově přišedší se tak rychle a rádi začleňují do místního
života a přicházejí s dalšími novými nápady a návrhy, jak si
život u nás ještě více zpestřit a zpříjemnit. Typickým příkladem
takového gejzíru nápadů a myšlenek byly letos Májové korzo
a Dobřichovická degustační míle realizované pod organizační
a administrativní záštitou městského úřadu, programově však vznikající jako společné dílo řady
soustolovníků několika místních vinárniček. I proto je téměř povinností všech představitelů
města tyto aktivity místních obyvatel i nadále hýčkat, podporovat a dbát o jejich další rozvoj.

4.
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Vladimír Bezděk
40 let
Krátká 811
Dobřichovice

1.
Do Dobřichovic jsem přibyl i s manželkou před čtrnácti lety. Postupně se
naše rodina rozrostla o čtyři děti a nám všem se Dobřichovice staly domo-
vem. Do zastupitelstva kandiduji letos počtvrté, v předchozích třech pří-
padech (v letech 2002, 2006 a 2010) jsem byl zvolen. Vystudoval jsem
Vysokou školu ekonomickou v Praze a The University of Manchester
v Anglii. Profesní dráhu jsem započal v roce 1997 v České národní bance. 
Od roku 2007 působím v soukromém sektoru v oblasti penzí a pojišťov-
nictví. Poslední čtyři roky pracuji ve finanční skupině Generali, kde řídím
Penzijní společnost České pojišťovny a odpovídám za strategii penzijního
podnikání Generali ve střední a východní Evropě. Dvacet let se zabývám
financemi a ekonomickými otázkami. Ve prospěch obce mohu proto na-
bídnout svou energii, znalosti a vazby v ekonomicko-finančních otázkách.

TO JSME MY

Jiří Růžek
61 let
Na Plzeňce 302
Dobřichovice

2.
V Dobřichovicích žiji celý svůj život; s Dobřichovicemi je moje rodina spjata
čtyřmi generacemi a mám k nim tedy velmi osobní vztah. Do zastupitel-
stva kandiduji potřetí, a pokud bych byl zvolen, rád bych nadále přispěl
k prosazování řízeného a regulovaného rozvoje obce tak, aby Dobřicho-
vice neztratily svůj osobitý ráz a zůstaly místem, kde se příjemně žije. Jsem
si dobře vědom odpovědnosti, kterou má každé zastupitelstvo a každý 
zastupitel v tom, že může výrazně změnit charakter obce i životní pod-
mínky jejích obyvatel. Věřím, že můj postoj i zájem stran Dobřichovic je 
voličům znám stejně jako moje profesní dráha doktora filosofie, dřevo-
rubce, prvního porevolučního předsedy MNV i dlouholetého zaměstnance
nově budovaných bezpečnostních složek státu.
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Jan Holásek
41 let
Krajníkova 387
Dobřichovice

3.
Jsem advokátem v československé advokátní kanceláři Havel, Holásek &
Partners. Vystudoval jsem Právnickou fakultu Univerzity Karlovy v Praze,
dále jsem studoval právo a politické vědy ve Velké Británii a v USA. Vedle
práva se věnuji filantropii, investičním aktivitám a architektuře. Dobřichovice
jsem si pro jejich již tolikrát zmiňovaný genius loci a urbanisticko-architekto-
nickou celistvost a čistotu oblíbil již před mnoha lety, definitivně jsem se při-
stěhoval před dvěma roky poté, co se mi zde podařilo najít a zrekonstruovat
rodinný dům. Během dvou let strávených v Dobřichovicích jsem se věnoval,
ve spolupráci s vedením a zastupiteli města, různým aktivitám, jako je opo-
nentura proti záměru výstavby komerčního centra v lokalitě na Plzeňce, 
usilování o vyčištění Berounky v lokalitě nad jezem, a některým dalším. 
Ve prospěch obce mohu nabídnout nadšení a energii, znalosti, zkušenosti
a vazby v oblasti práva, stavebnictví, urbanismu a architektury. V případě
zvolení do zastupitelstva bych se pak rád věnoval zejména těmto oblastem.

Bohumír Čížek
45 let
Mánesova 668
Dobřichovice

4.
Žiji s rodinou v Dobřichovicích 20 let, do zastupitelstva kandiduji podruhé
– jako člen TOP 09. Angažuji se  v dobřichovickém Sokole, zejména oddílu
tenisu. Dobřichovice jsou mým domovem, a proto ochotně přispěji ke 
spokojenosti zdejších občanů. Jsem soukromým podnikatelem a vlastním
společnost, která podniká v oblasti projekt managementu ve stavebnictví
a interiérech. Rád své znalosti, nasazení, kontakty použiji k spokojenému
fungování Dobřichovic.

Monika Víšková
47 let
Za Parkem 628
Dobřichovice

5.
Pocházím z jižních Čech, v Dobřichovicích žiji od roku 1997. Celý život se
věnuji výchově a vzdělávání. Posledních 12 let pracuji jako ředitelka 
Mateřské školy Dobřichovice. Své zkušenosti v současné době předávám
nově vznikajícím soukromým předškolním zařízením jako lektor a garant.
Nejsem a nikdy jsem nebyla členkou žádné politické strany.

Můj cíl: Ráda bych se podílela na rozkvětu našeho krásného města. Cítím
potřebu vytvářet zázemí pro příjemný život mladých rodin s malými dětmi,
ale i starších občanů, kteří jsou naší společností často ignorováni.
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Jiří Geissler
51 let
Za Mlýnem 407
Dobřichovice

6.
Vzhledem k tomu, že v Dobřichovicích žiji od svého narození a převážná
většina místních mě dobře zná, vynechám pro tentokrát svá takticko-tech-
nická data a zkusím se s vámi podělit o svůj pohled na sebe sama. Považuji
se za bodrého, lehce kontroverzního chlapíka, který snad nikdy záměrně
nezkazil žádnou přiměřenou legraci. Jsem zvyklý říkat věci na rovinu, tak 
na rovinu, že jsem si vysloužil přezdívku „Diplomat z kamenolomu“ a tato
vlastnost spolu s občasnou snahou své okolí lehce provokovat vede k oné
kontroverznosti. Lidé kolem mě mne zpravidla buď milují, nebo nenávidí.
Pokud ve mně někdo spatřuje spíše furianta, těžko s ním polemizovat.
Dobřichovice miluji, jsem s nimi srostlý pevným poutem, dokonce tak, že
když jsem před deseti lety stavěl nový dům a musel bydlet v bytě na druhé
straně města, mimo svou zamilovanou ulici Za Mlýnem, ani to mi nedělalo
úplně dobře. Pro Dobřichovice jsem vždy byl, jsem a jistě budu i nadále při-
praven udělat cokoliv smysluplného a užitečného, co bude v mých silách.
Na základě mnoha příkladů z okolních obcí se děsím toho, že se jednou
kolem nás vyloupne parta nezkušených a praxe neznalých ambiciózních
rádoby patriotů, která svým konáním rozbije konstruktivní a vstřícné pří-
stupy zastupitelů a radních našeho města, na nichž jsem si vždy vážil snahu
o nalezení nejlepšího řešení jednotlivých problémů, bez ohledu na jejich
„politickou příslušnost“. Vzhled a fungování našeho města jsou toho vý-
sledkem. Jako místostarosta sokolské jednoty pomáhám udržet chod a fi-
nancování jednoty včetně velkého sportovního areálu v centru městečka,
věnuji se řízení tenisového oddílu a v rámci městských orgánů jsem členem
Komise pro projednávání přestupků. Často a rád organizuji nebo spoluor-
ganizuji všemožné místní zábavy a unterholty. Ale také si na druhou stranu
užívám pozice řadového člena, který se rád nechá zorganizovat kýmkoliv
jiným, třeba místními komedianty, mezi které jsem před pár lety zapadl 
jakýmsi náhodným řízením osudu. 

Překvapivě, čím více stárnu, tím méně si pamatuji, což občas vyvolává
zmatky v mém okolí a vážně se obávám, že se to nebude zlepšovat.

Josef Sikyta
52 let
Za Mlýnem 917
Dobřichovice

7.
Narodil jsem se v Karlíku a do Dobřichovic jsme se přestěhovali s rodinou
do námi zamilovaného místa u řeky. Po studiu ČVUT v Praze jsem nejprve
pracoval na projektech optických zařízení, posléze po roce 1990 v sou-
kromé sféře. Co mohu nabídnout pro činnost zastupitelstva a pro naše
město? Určitě zkušenosti z vytváření týmu a jeho vedení v menších soukro-
mých společnostech – Alarmcom a Integoo, stejně jako zkušenosti z vlast-
ního podnikání a z oblasti realizace slaboproudých a bezpečnostních
systémů. Rád bych se věnoval tomu, co leží na srdci mnoha dobřichovic-
kým občanům – jak se lépe ochránit před velkou vodou, co udělat pro
zmírnění následků rozvodněné Berounky. Dále pak se budu rád věnovat
veškerým problémům, které bude potřeba vyřešit pro dobré fungování 
zastupitelstva a pro dialog s lidmi v Dobřichovicích.
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Václav Mazanec
24 let
Mánesova 361
Dobřichovice

8.
V Dobřichovicích jsem vyrostl a pohybuji se zde prakticky celý život, tedy
24 let. Vystudoval jsem Soukromé reálné gymnázium Přírodní škola v Praze
a poté studoval ekonomii na VŠE. Nyní dokončuji studium na Vysoké škole
ekonomie a managementu. Poslední tři roky jsem pracoval jako bankéř
v Dobřichovicích, také se již osm let věnuji několika oborům hudebního
průmyslu. Vlastním agenturu na zastupování umělců a pořádání hudeb-
ních akcí. Rád bych obci nabídl pohled mladší generace a pomoc při 
organizaci kulturních akcí, s čímž mám velké zkušenosti.

Ondřej Solnička
27 let
Hálkova 776
Dobřichovice

9.
V minulém roce jsem úspěšně ukončil studium magisterského studijního
oboru biologie – chemie na Pedagogické fakultě Univerzity Karlovy v Praze.
Nyní jsem zaměstnán jako učitel na Základní škole v Mníšku pod Brdy. 
Zároveň pokračuji ve studiu bakalářského oboru školský management. Žiji
celý život v Dobřichovicích a mám je velmi rád. Vystupuji s místním soubo-
rem Ludus Musicus. Jako člen výboru pro Jumelage se podílím na pláno-
vání a organizování vzájemných návštěv občanů Dobřichovic a partnerské
obce Villieu – Loyes – Mollon ve Francii. Rád bych nabídl pohled mladé 
generace učitelů na oblasti vzdělávání a ekologického rozvoje naší obce.

Daniel Havlík
53 let
Za Mlýnem 888
Dobřichovice

10.
V Dobřichovicích bydlím od narození. Jsem příslušníkem páté generace
Havlíků ve mlýně, kde nyní žiji s manželkou a dvěma z našich tří dětí. Vystu-
doval jsem Stavební fakultu ČVUT v Praze, kde jsem byl po studiích pět let
zaměstnán a získal titul kandidáta věd. Řadou stáží a kurzů jsem rozšířil své
technické vzdělání o ekonomické a manažerské. V roce 1989 jsem se pustil
do podnikání. Postupně jsem od stavařiny zběhl k bankovnictví a později
se ke stavařině zase vrátil. Mnoho let se věnuji developerské činnosti,
v rámci níž jsem se podílel i na přestavbě centra Dobřichovic. Navazuji tak
na své předky a jsem rád, že mohu pro Dobřichovice něco udělat. Nejen
podnikatelsky. V zastupitelstvu jsem nejdéle sloužícím členem. Ve všech
volbách od roku 1990 jsem ovšem měl výhodu lídra kandidátky. Té jsem se
tentokrát vzdal a ustoupil trochu do pozadí. Na mé připravenosti pomoci
tam, kde to bude potřeba, to však nic nemění.
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Monika Maršálová
48 let
Lesní 902
Dobřichovice

11.
Celý svůj život jsem úzce spojená s Dobřichovicemi, kde jsme měli 
nejdříve chatu a před 18 lety jsme místo chaty postavili dům. Jsem vdaná
a mám dva syny. Po ukončení střední ekonomické školy jsem nastoupila
do práce ve výpočetním středisku. Rok 1991 jsem strávila v Oxfordu uče-
ním anglického jazyka a pak jsem pracovala pro rodinu Jiřího Lobkowicze
v Mělníku jako asistent. Od roku 1999 máme s manželem rodinnou firmu,
do které jsem se aktivně zapojila po mateřské dovolené v roce 2002, 
otevřením prodejny instalatérských potřeb. Mám ráda sport. Nejsem 
členem žádné politické strany.

Eva Vaculíková
55 let
K Tenisu 117
Dobřichovice

12.
Dobřichovice mám ráda, vždyť tu již žijeme s manželem přes dvacet let
a vyrostly tu naše dvě děti. Mé zaměstnání redaktorky odborného časo-
pisu mě sice odnáší téměř denně do Prahy i odlehlejších míst, Dobřicho-
vice však zůstávají mým zázemím pro dobrovolné aktivity. Dříve jsem svůj
volný čas věnovala dětem v místním Sokole – byla jsem cvičitelkou a po-
zději také vedoucí oddílu všestrannosti. Poté, co mě už přirozená skotači-
vost opustila, začala jsem působit v místní charitě. Nyní jsem ředitelkou
Farní charity Řevnice, což je společenství dobrovolníků, které se snaží 
pomáhat lidem v našem regionu, kteří ocitli v tíživé životní situaci. Mým
cílem je obracet pozornost vedení obce na to, že i v tomto kraji je nutné
brát ohled na lidi, kteří se nenarodili pod šťastnou hvězdou, nebo se 
z různých důvodů ocitli v nesnadných životních podmínkách.

Jakub Holovský 
32 let
Za Parkem 876
Dobřichovice

13.
Od dokončení Matematicko-fyzikální fakulty Univerzity Karlovy pracuji
jako vědecký pracovník ve Fyzikálním ústavu AV ČR. Narodil jsem se
v Praze, kde jsem později studoval, mládí jsem prožil kousek od Dobřicho-
vic, v Trněném Újezdě. Dva roky jsem studoval a pracoval ve Švýcarsku.
V Dobřichovicích žiji od roku 2008 s ženou a nyní i naší dcerou. Nejsem
členem politické strany a do zastupitelstva kandiduji podruhé. Oceňuji, 
že Dobřichovice poskytují čím dál širší nabídku služeb pro aktivní život.
Rád bych, aby naše městečko zůstalo i klidným místem pro bydlení a od-
počinek, blízkým přírodě. Oceňuji, jak naše obec investuje do stavebních
úprav veřejného prostoru, rád bych ale, aby vedle geometrického organi-
zování zbyl i prostor pro svobodu a přirozený vývoj. Jako obyvatel byto-
vek Za Parkem bych se rád zasadil o zlepšení života především v této 
části obce.
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Jakub Knajfl
41 let
Palackého 541
Dobřichovice

14.
V Dobřichovicích žiji již 40 let. Mám za sebou studium na Fakultě stavební
ČVUT v Praze, obor vodní hospodářství a vodní stavby. Ve stavebnictví se
pohybuji téměř celou svou profesní kariéru. Nejprve jako projektant, poté
vedoucí zakázek v menší stavební firmě a v současné době jako vedoucí
předvýrobní přípravy jedné z divizí firmy Subterra. S manželkou vychová-
váme dvě děti. Ve volném čase se věnuji hlavně sportu. V Dobřichovicích
jsem předsedou oddílu basketbalu a členem oddílu tenisu v místní TJ
Sokol. Sousední Řevnice reprezentuji ve II. lize národní házené. Mohu na-
bídnout zkušenosti z oceňování stavebních prací u zakázek pro veřejné
i soukromé zadavatele. Zajímají mě i otázky sportovního vyžití a ochrany
životního prostředí.

Martin Havlík
24 let
5. května 15
Dobřichovice

15.
Již během studií na střední škole jsem začal s drobným podnikáním zej-
ména v oblasti kultury. Uspořádal jsem řadu hudebních akcí hlavně
v pražských klubech a halách či hudební open-air festival v Ústí nad
Labem. Svou dnešní činnost zaměřuji na podnikání v energetice – pomá-
hám zajišťovat technický provoz rodinné malé vodní elektrárny v Dobři-
chovicích. Pracuji též ve správě nemovitostí. Od roku 2010 jsem členem
TOP 09 a byl jsem u založení její místní organizace.

Dobřichovice jsou mým rodným městem a po několika letech bydlení
v Praze jsem se s chutí vrátil právě tam, kde je mi nejlépe – zpět do Dobři-
chovic. Rozhodl jsem se kandidovat do zastupitelstva našeho města, kde
bych se především rád podílel na jeho kulturním rozvoji. Mám radost,
když vidím kolik úspěšných a oblíbených akcí se v Dobřichovicích koná.
Chtěl bych přispět k těmto aktivitám a ještě více tak naše město zviditel-
nit.

KOMUNÁLNÍ 
A SENÁTNÍ VOLBY

10. - 11. října 2014
Přijďte volit!
SPOLEČNĚ PRO DOBŘICHOVICE
sdružení nezávislých kandidátů  a TOP 09 a Starostové a nezávislí
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Na společný program a osobní profily na předcho-
zích stránkách navazujeme osobním vyjádřením
současného lídra kandidátky i jeho předchůdce.
K nim se přidali i někteří další kandidáti.

VOLEBNÍ ZAMYŠLENÍVOLEBNI ZAMYSLENI
Vladimír Bezděk

Vážení spoluobčané,

v říjnu se uskuteční volby do obecních za-
stupitelstev. Po roce 1989 jde již o sedmé
svobodné komunální volby. Tak jako ve
všech předchozích případech, i letos sta-
víme vlastní kandidátku a doufáme, že vás
naše myšlenky osloví a získáme vaši pod-
poru. Podrobné informace o kandidátech
i našich prioritách najdete na několika
stránkách naší volební brožury, kterou
jsme připravili společně s výročním 
„speciálem“ Dobřichovického Kukátka.
Taktéž se nás můžete při různých příleži-
tostech zeptat i osobně.

Rád bych využil tohoto prostoru k zamy-
šlení se nad specifickým charakterem ko-
munálních voleb. V těchto volbách – jako
jediných na rozdíl od voleb krajských, par-
lamentních či evropských – totiž můžeme
volně vybírat své kandidáty napříč vícero
kandidátkami. Nejsme tak systémem nu-
ceni hlasovat „po stranické linii“.

Volby vždy představují příležitost rozhod-
nout se mezi změnou a kontinuitou dosa-

vadního vývoje. Obecní volby jsou o to 
zajímavější, že změnu či pokračování 
můžeme vybrat jmenovitě u každého jed-
noho dosavadního zastupitele či nového
kandidáta.

A jak se tedy ustálila hranice mezi změnou
a personální kontinuitou v dobřichovic-
kém zastupitelstvu? V posledních čtyřech
volbách obhájilo svůj mandát v průměru
50 % zastupitelů. Jinými slovy, jelikož
máme celkem 15 zastupitelů, tak každé
volby přijde průměrně 7 či 8 nových zastu-
pitelů, a taktéž jiných 7-8 „služebně star-
ších“ zastupitelů pokračuje i nadále.

Zajímavý je pohled k našim sousedům do
Řevnic a Černošic. V obou obcích je stabi-
lita složení zastupitelstva v čase výrazně
nižší. V Řevnicích dlouhodobě obhájí man-
dát v následujících volbách v průměru jen
43 % zastupitelů a v Černošicích dokonce
méně než třetina – 32 %. Veletočem 
v těchto obou obcích byly zejména minulé
volby v roce 2010, po kterých zůstala jen
čtvrtina zastupitelů.
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Výjimečným v širokém okolí je fakt, že
v našem zastupitelstvu stále máme 4 za-
stupitele (tedy více než čtvrtinu), kteří byli
zastupiteli již před 20 lety, v roce 1994.
V Řevnicích ani Černošicích žádného tako-
vého pamětníka v řízení obecních záleži-
tostí nemají. Nemluvě o Danovi Havlíkovi,
který pamatuje zastupitelstvo dokonce
z roku 1990. Dan je zřejmě úplnou raritou
v celém Dolním Poberounčí a možná i za
hranicemi našeho okolí.

Složení zastupitelstva plně určují voliči. 
Namíchání správné kombinace mezi zku-
šeností a kontinuitou jedněch a inovací
a nováčkovským drajvem druhých, je dle
mého názoru zásadní pro dlouhodobě
úspěšný vývoj v celé obci. Vhodným
mixem obého se snáze dosáhne trvalé
shody na klíčových principech rozvoje
obce, které se pak nemění každé čtyři roky,

tak jako to bohužel mnohdy vidíme na
úrovni krajské a celostátní. A také snadněji
přetrvá pracovní a vstřícná atmosféra mezi
zastupiteli, kteří pak nepolitikaří, ale pra-
cují ve prospěch obce. Myslím, že obojí se
v Dobřichovicích naštěstí daří dlouhodobě
dosahovat.

Věříme, že naše letošní kandidátka před-
stavuje vyvážený mix mezi zkušeností
a čerstvým vánkem. Plně respektujeme
taktéž kvality kandidátů na ostatních kan-
didátkách a těšíme se, získáme-li vaši dů-
věru, na společnou spolupráci po volbách
uvnitř zastupitelstva. Věříme, že volič zvolí
osobnosti, kterým důvěřuje, napříč jedno-
tlivými kandidátkami tak, aby výsledné 
zastupitelstvo bylo pro Dobřichovice co
nejprospěšnější.

Běžte prosím k volbám a přeji nám všem
šťastnou ruku! :-)

Daniel Havlík
Vladimír připomněl, že pamatuji všechna
porevoluční zastupitelstva. Je proto
vhodné vzpomenout, že ta se nejen prů-
běžně obměňovala, ale i jejich fungování
doznalo výrazných proměn. V devadesá-
tých letech jsme se učili zacházet s nově
nabytou svobodou, která se projevovala
velkými názorovými střety téměř v čem-
koli. Ale všichni jsme byli plni určité euforie
z práva vzít věci do svých rukou. O posty
zastupitelů se tehdy ucházela řada skupin
i jednotlivců. Pak přišlo období etablování
pevně daných skupin a jejich určitý vzá-
jemný boj. Ale teď už po mnoho let tyto
skupiny spolupracují a v zastupitelstvech
vládne dělná atmosféra, kterou nám mnozí
závidí. Budeme pokračovat v nastoupe-
ném trendu, nebo dozrává čas na změnu?

Několik posledních volebních období měla
v zastupitelstvu největší počet mandátů
kandidátka ODS a nezávislých a druhou
nejsilnější skupinou byla naše kandidátka
Společně pro Dobřichovice, v minulých
volbách kandidující spolu s TOP 09, letos
rozšířená ještě o Starosty a nezávislé

(STAN). Třetím do počtu bývala s nejvýše
dvěma mandáty ČSSD. Nikdo další o hlasy
voličů už neusiloval. Až nyní patrně
vznikne nová kandidátka nezávislých kan-
didátů, na jejichž webových stránkách si
můžeme přečíst, že jí na dnešním vedení
obce chybí aktivní zastupitelé, dostatečná
komunikativnost, informovanost, hospo-
dárnost, péče o životní prostředí, zvládání
rozvoje obce. Z dostupných informací usu-
zuji, že na mnohé dobřichovické záležitosti
máme shodné názory. Ale v něčem se
přece jen odlišujeme. Což je logické
a správné. Budou-li z nové kandidátky 
zvoleni konstruktivní mladí lidé, jistě přine-
sou určité oživení a nová témata k diskusi.
Naopak přibude-li planých diskutérů, bude
to ke škodě všech. 

Přestože jsme výraznou součástí vedení
obce a přispěli jsme k jejímu rozvoji, je 
nesporné, že klíčovou postavou fungování
obce je její starosta – dlouhodobě Michael
Pánek, představitel kandidátky ODS. Je
jeho zásluhou, že se podařilo získat řadu
dotací a zvelebit obecní infrastrukturu. 
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Jan Holásek
Odpovědnosti zastupitele při výkonu funkce člena rady nebo člena zastupitelstva

Kandidujeme do zastupitelstva a je tak
možno si položit otázku, jestli zastupitelé
(příp. radní) mohou být i právně odpo-
vědní za hlasování na zastupitelstvu nebo
na radě. Odpověď zní ano, jelikož právní
řád nezná žádný druh imunity, který se
týká komunálních politiků, kdy za hlaso-
vání nemůže být trestně postižen podle
ústavy pouze poslanec nebo senátor. 

Obecně je samozřejmě dobře, že i staros-
tové, zastupitelé nebo členové rady právně
odpovídají za své jednání. Život však často
nepřináší jednoznačné situace, a je tak
dobré se zamyslet nad hranicí mezi spole-
čensky škodlivým jednáním, kterého se
politici mohou dopustit v rámci své čin-
nosti, a pouhým politickým rozhodováním,
které trestnímu postihu v demokratickém
právním státě podléhat nesmí. Tato úvaha

může mít velmi praktické a reálné aspekty,
je totiž zřejmé, že výsledkem politického
rozhodování může být např. i vydání pro-
středků obce, které se objektivně nezdá
nejefektivnější, například dar mladému
sportovci a podobně. Českými soudy bylo
v poslední době vydáno několik rozhod-
nutí, v nichž bylo jednání komunálních 
politiků posuzováno poměrně přísně. 
Například bylo rozhodnuto, že pokud 
zastupitelé hlasovali pro prodej obecního
majetku, ačkoliv byli jinými zastupiteli
upozorňováni v rozpravě k tomuto bodu
na nevýhodnost prodeje, naplnili tím skut-
kovou podstatu trestného činu porušení
povinnosti při správě cizího majetku 
z nedbalosti – postačovalo pouze to, že 
nedbali námitek ostatních zastupitelů
a nikterak tyto námitky neprověřili. Sou-
dem bylo rovněž rozhodnuto, že starosta

Na jeho hlavu ovšem i od nás zaznívá kri-
tika pozdního poskytování informací.
Pokud je nám známo, Michal Pánek sice
znovu kandiduje, ale starostou už být ne-
chce. Nově zvolení zastupitelé budou mít
příležitost navázat na vše, co se dařilo,
a pokusit se zlepšit, co by vylepšení 
zasloužilo.

Protože jsem se osobně podílel na rozvoji
centra Dobřichovic i soukromými investi-
cemi firmy DOB-Invest, považuji za správné
zmínit svůj pohled na další rozvoj obce.
Kdo se objektivně podívá na stav centra
z osmdesátých let (zbourané malé ob-
chody, obnažené zadní trakty budov, do-
minantně postavený dům Jednoty,
katastrofální stav ulic), jistě uzná, že pro-
měna Dobřichovic je úžasná a návštěvní-
kům i většině obyvatel se líbí. Samozřejmě
však také vím, že je nemalá skupina míst-
ních, kteří litují, že Dobřichovice mají teď
spíše městské centrum, a touží po vesnické
podobě. Nechci zde polemizovat, které
stavby jsou podařenější a které méně, či

které ulice by ještě chtěly proměnu a které
by se naopak rozhodně měnit nijak ne-
měly. Uvědomuji si problém dopravy 
v Palackého ulici, jehož řešení není snadné.
Patřím k těm, kteří si myslí, že současná po-
doba Palackého ulice není hezká. Ale jinak
si myslím, že větší bytová výstavba spěje
na určitou dobu do své konečné podoby.
Ze soukromých investic je živý snad jen
plán pana Kočíka na přestavbu dvou chá-
trajících statků v Palackého ulici (podoba
tohoto projektu úzce souvisí se zpracová-
vaným regulačním plánem), z větších
městských investic je před námi ještě 
přístavba mateřské školy. Jinak je čas na
„drobnou údržbu“. Témat pro ni je celá
řada.     

Ať už zvítězí kterékoliv uskupení, přejme si,
aby pokračoval rozvoj Dobřichovic všeo-
becně vítaným směrem, aby zastupitelé
opět dobře spolupracovali, a aby nám i na-
dále bylo co závidět. Svému nástupci v čele
kandidátky pak přeji, aby mu občané vyjá-
dřili podporu a zvolili co nejlepší tým.     
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obce má mít dostatečně nastudován
zákon o obcích a neznalost těchto před-
pisů, v důsledku níž podepsal za obec
smlouvu, na základě níž pak byla obec 
pokutována, neomlouvá. 

Je samozřejmě pravda, že dle zákona o ob-
cích mají zastupitelé povinnost nakládat
s obecním majetkem hospodárně, avšak
na druhé straně by to měli být především
voliči, kdo posuzují efektivnost politiky
jednotlivých volených zástupců. Jednoz-
načné stanovisko ohledně toho, jak přesně
mají zastupitelé obcí ve své činnosti jed-
nat, aby se nemohli dopustit protiprávního
jednání, však bohužel prozatím nemáme.
Po zastupitelích se obecně vyžaduje naklá-
dání s obecním majetkem s poměrně vyso-
kou úrovní péče, kterou musí vynaložit
k posouzení předloženého řešení. Zastupi-
telé ale povětšinou své funkce vykonávají
zdarma nebo jen za zcela zanedbatelnou
odměnu a nemají k dispozici např. pro-
středky k tomu, aby si ve sporných přípa-

dech nechávali zpracovávat individuální
znalecké posudky. Lze tedy alespoň kon-
statovat, že by zastupitelé (a potažmo
všichni komunální politici) měli dbát toho,
aby byli alespoň v základech srozuměni
s úpravou zákona o obcích, popř. dalších
právních předpisů, které se týkají hospoda-
ření s obecním majetkem. Zároveň by měli
detailně prověřovat každý krok, o němž
mají signály, že by mohl být pro obec 
nevýhodný. Pochopitelně platí, že úroveň
opatrnosti by se měla zvyšovat s vyšší
funkcí, popř. odbornou specializací politika
na danou oblast. Celkově by bylo vhodné,
aby byly dlouhodobě pro takové postupy
dány jasné mantinely, ať už právními před-
pisy nebo konzistentními rozhodnutími
soudů. 

Vnímám, že v Dobřichovicích se nikdo ne-
snaží zneužívat nejasné zákonné vymezení
k politickému boji, a přeji si, aby tomu tak
bylo i do budoucna.

Jiří Geissler
Něco málo o povodních

Je těžké psát rádoby odborné úvahy pouze
na základě vlastních zkušeností příp. oby-
čejného selského rozumu. Kdesi objeví po-
zorný čtenář pevný a konkrétní bod
slibující nalezení skutečného odborného
stanoviska, jak postupovat v prosazování
všech protipovodňových opatření a jakou
váhu ta která skutečně mají. Různých přes-
ných a konkrétních závěrů, vyplývajících
však většinou ze subjektivních pocitů a ná-
zorů, lze po dobřichovických ulicích a hos-
podách zaslechnout celou řadu.

Jako místní rodák a představitel již třetí 
generace předválečných dobřichovických
osídlovatelů z 30. let minulého století se
cítím též oprávněn přispěchat se svou 
trochou do mlýna. Můj rodný dům byl za
dobu své existence zaplaven několikrát.
Pominu-li zničující povodeň v roce 2002,
po které musel být dům stržen, byla asi 

největší záplavou ta z roku 1941, kdy se na
řece vytvořila přehrada z ledových ker
a voda se pak rozlila široko daleko. Je třeba
připomenout, že v té době neexistovaly 
levobřežní sypané hráze, což tehdejší ka-
tastrofě jistě napomohlo. Z vyprávění otce
vím, že kry byly tak silné, že za domem,
kam nešlo přímé slunce, se kusy ledu po-
valovaly ještě v červnu téhož roku. Já
osobně prožil zatopení své zahrady a za-
plavení sklepů v roce 1981 (tehdy byla na
vině letovská kanalizace bez zpětných kla-
pek, kterou se voda dostala za hráze a přes
někdejší pole přitekla k nám do Dobřicho-
vic), a pak při již nám všem dobře známých
povodních v letech 2002 a 2013.

Většina starousedlíků si pamatuje pět chat
v ulici Za Mlýnem, pod soutokem Karlic-
kého potoka s Berounkou, kde dnes mají
postaveno manželé Sikytovi. Ne každý však
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už ví, že tyto chaty stávaly původně na pra-
vém břehu řeky pod tratí, přibližně od
místa, kde několik bříz ukrývá sociální zaří-
zení pro stanové tábořiště až po břeh
dnešní tůně. Stávalo tam několik (přibližně
10) chat na pozemcích asi 10 m širokých,
vedoucích kolmo od tratě k dnešní cestě
podél řeky. Při povodni v roce 1941 byly
tyto chaty zničeny. Někteří z původních
chatařů přemluvili tehdejšího majitele
pana Karla Havlíka, mimochodem váže-
ného občana a podporovatele společen-
ského života v Dobřichovicích (díky němuž
třeba zahájilo pod sokolskou vlajkou pro-
mítání místní kino, či který napomohl vý-
znamně stavbě místní sokolovny - původní
budovy – i někdejší přístavbě školy) a dě-
dečka Daniela Havlíka, aby jim umožnil po-
stavit své nové chaty na pozemku
levobřežního sadu, když nové chaty teh-
dejší důsledné německé úřady na původ-
ním (pravobřežním) místě již nepovolily
postavit. Důvodem zákazu bylo nebezpečí,
že při dalších povodních by byly chaty
opět zničeny, materiál z nich by mohl na-
pomoci vytvářet bariéry v řečišti, omezo-
vat průtok a nebezpečně navyšovat
hladinu. Definitivní podobu chaty získaly
při stavbě sypané hráze, kdy s nimi museli
jejich majitelé pohnout směrem vzhůru.
Jako dítě jsem tam občas doprovázel ro-
diče „na táčky“ a vím, že každá z chat díky
tomu získala báječný, hluboký a studený
sklep. Chaty byly tehdy postaveny na
cizím, takzvaně mlynářovic pozemku a na
tom se nikdy nic nezměnilo. Po únoru 1948
však začalo být všechno všech a majitelé
chat poznenáhlu zapomněli na dobrotu
a laskavost majitele pozemku a své chaty
dále zvelebovali a zdokonalovali, již však
bez jeho souhlasu. A trvalo dalších více než
40 let, než se vše opět dostalo do právně
odpovídajícího stavu, k překvapení a vel-
kému údivu majitelů chat (staveb), příp. je-
jich nástupců.

Všichni registrujeme v posledních měsících
ze všech stran diskutované bagrování ře-
čiště. Nejsem si jist, zda je to právě ten ne-
jpalčivější problém. Vnímám i jiné.
Vzpomínám si, jak můj otec marně vysvě-

tloval a bojoval proti výstavbě svazarmov-
ského kempu v osmdesátých letech právě
s odkazy na vlastní zkušenosti (včetně zá-
kazu výstavby chat na pravém břehu řeky).
Považuji za fatální, že ani dvě nedávné po-
vodně a zkušenosti díky nim získané, nás
nepřesvědčily o škodlivosti takových sta-
veb. V uplynulém roce přibyla pod kem-
pem pevná, kameno - betonová zeď
a kdosi prostor stanového tábořiště osázel
několika řadami stromů kolmo na směr
toku. Toto považuji skutečně za extrémní
povodňové nebezpečí a jsem přesvědčen,
že nové zastupitelstvo by se speciálně
tímto mělo velmi detailně zabývat.

Nemyslím si navíc, že výše uvedený názor
patří k těm ryze soukromým, dojmologic-
kým. Mohu ho doložit konkrétními čísly.
V části Za Mlýnem a Nad Jezem jsme se
s několika sousedy domluvili a nechali
geodety výškově zaměřit některé body,
které jsme považovali za významné. Jsou
to dna a víka kanálů, koruny hráze na ně-
kolika místech, vchody do našich domů
a mj. i hladinu řeky za normálního průtoku
a za povodňového stavu, příp. hladinu
vody za hrází (posledně jmenované body
máme zaměřeny i v Letech kousek pod
mostem, na úrovni domu pana Vaňáska).
Zatímco za normálního průtoku je nad-
mořská výška (n. v.) hladiny v Letech jen
o pár centimetrů vyšší než stejná hodnota
v Dobřichovicích na úrovni jachtařské klu-
bovny (přesně je to 26 cm - v Letech je n.v.
203,21 m/nm, v Dobřichovicích 202,95
m/nm - měřeno 26.6.2013), v případě velké
vody tento rozdíl dramaticky narůstá.
V roce 2013 byla při povodni v Letech hla-
dina vyšší o více než 2 m. Vysvětlení je
jasné. Kolem letovského mostu, kde je ko-
ryto zregulované a díky tomu velmi úzké,
musí hladina nahoru. Zatímco níže má
voda větší možnost se rozlít do stran a její
hladina tak výrazně poklesne. Pokud si pa-
matujete dobře, první nebezpečí přelivu
hrází se objevuje právě na levém břehu
v Letech pod mostem. Proč tedy nechat
dobrovolně zatarasovat povodňové koryto
a tím přispívat ke zvyšování hladiny řeky
na dalších a dalších místech?
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Jak také vyjádřit osobní názor
S komunální politikou to sice přímo nesouvisí, ale zakládání rodiny není
v dnešní době už tak samozřejmé. Je proto na místě takové příležitosti
chválit. Náš spolukandidát Ondřej Solnička se v červenci t. r. v kostele
Nejsvětější Trojice na Dobříši oženil. Na dobříšském zámku (a další den
i na dobřichovickém) slavil.

OSOBNÍ NÁZOROSOBNI NAZOR

SPOLEČNĚ PRO DOBŘICHOVICE
sdružení nezávislých kandidátů  a TOP 09 a Starostové a nezávislí



Kukátko – 30. rok práce a nadšení
Dovolili jsme si svými tiskovinami připomenout , že někteří zakla-
datelé časopisu Dobřichovické Kukátko jsou stále velmi aktivní
v dobřichovickém dění a na kandidátce „Společně pro Dobřicho-
vice“ – sdružení nezávislých kandidátů a TOP 09 a Starostové 
a nezávislí kandidují i v letošních
komunálních volbách. Spo-
lečně zavzpomínali na první
roky tohoto časopisu a u pří-
ležitosti letošních komunál-
ních voleb zorganizovali
vydání speciálních výroč-
ního čísla 30. ročníku.
Bude k dispozici 
společně s touto 
brožurou.

Dobřichovické Kukátk

Čtvrtletník aneb čtvero ročních dob v životě věcí, slov, nápadů, zvířat, 

XXX/201

30 letspeciální vydání

30. ročník Kukátka • 25 let svobody tisku • příspěvek 15 

kandidátů kandidátky Společně pro Dobřichovice, sdružení 

nezávislých kandidátů a TOP 09 a STAN do 7. svobodných voleb
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SPOLEČNĚ 
PRO DOBŘICHOVICE

VÍME, 
CO CHCEME
VÍC NEŽ SI MYSLÍTE 

SDRUŽENÍ NEZÁVISLÝCH KANDIDÁTŮ A TOP 09 A STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ
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